
PROTOKOLL FRA STYREMØTE 
 

Møtested: Stiklestad Nasjonale Kultursenter 
Dag/Dato: Tirsdag 5. desember 2023 – kl 17.30 – 20.00 

 

 
Til stede:   
Paul Elvebø  
Andrea Rønning 
Ann Sissel Vehus 
Ida Terese Holmen 
Sunniva Tusvik Sæter 
Frode Strand, Verdal kommune 
Charlotte F. Aakerhus, Leder utvalg Mennesker og Livskvalitet kl. 19.00 
Geir Olav Jensen, Kommunediretør kl 19.00 
 

Forfall: 
Fredrik Grevskott 
Knut Snorre Sandnes, ordfører 
 
Hovedutskrift sendt @: Idrettsrådet, klubbene, Verdal kommune, politiske partier og TrIK. 
 
SAK 19 – 23  2023/2024 
 
SAKLISTE: 
SAK 19  23/24 Godkjenning av sakliste. 
    Vedtak. 
    Framlagt sakliste godkjent. 
 

SAK 20  23/24 Godkjenning protokoll av 6.11.2023 
    Vedtak. 
    Protokoll fra møte 6.11.23 godkjennes. 
 
SAK 21  23/24 Referatsaker. 

• TrIK: e-post av 8.11.23, nyhetsbrev til idretten i Trøndelag november 2023 

• SpareBank 1 SMN: e-post av 13.11.23, viser til bestilling av kontoavslutning for Verdal 
Idrettsråd. Vi bekrefter at konto 4202.06.23009 er avsluttet. Restbeløp er overført til 
4440.20.68121. 

• Verdal idrettsråd: Søknad om momskompensasjon for Rollsjøan innsendt til lotteritilsynet 
17.11.23 

• NIF: e-post av 1.12.23, inkludering av barn og ungdom i idretten. regjeringen vedtatt å gi 
idrettsorganisasjonen 100 millioner til inkludering av barn og unge i idretten. 

• Nasjonalbiblioteket: e-post av 4.12.23, pliktavlevering til Nasjonalbiblioteket, ti på topp 
hefte 2022 og 2023, er oversendt nasjonalbiblioteket. 

• Kjentmannsmerke/ti på topp: Referat fra komitemøte 17.10.23 

• Kjentmannsmerke/ti på topp: Referat fra komitemøte 29.11.23 
Vedtak: 
Referatsakene taes til orientering 

 

Sak 22  23/24 Vedtakssaker. 

• Økonomisk oversikt per 4.12.23. 



- Oversikt med prognose ut året per 4.12.23 ble framlagt og gjennomgått. Ligger an til litt 
bedre resultat enn budsjettert for 2023. 
Vedtak:  
Styre tar økonomisk oversikt med prognose ut året tatt til orientering. 
 

• Kommunebudsjett 2024 – investeringsbudsjett 2024 – 2027. 
- Gjennomgang av Formannskapets innstilling av 23.11.23 i saker som berører idretten. 
- Idrettsrådet er fornøyd med at flere idrettsaker er i innstillinga til vedtak for budsjettet 2024 i 

Kommunestyremøte 11. desember. 
Vedtak:  
Styre ser fram til positiv behandling for idretten i Verdal. 

 

• NIF, Inkludering av barn og ungdom i idretten.  
- Regjeringen vedtatt å gi idrettsorganisasjonen (NIF) 100 millioner til inkludering av barn og 

unge i idretten. Fordelingen av midler fra idrettsråd, 90 mil og idrettskretser, 10 mil til 
idrettslag vil dermed skje i 2024 i tråd med tildelingsbrevet som vil komme fra KUD på nyåret 

- Verdal som en av 5 kommuner i gamle Nord Trøndelag vil få tildelt midler som fordeles ut i 
gjennom idrettsrådet. 
Vedtak:  
Styre følger opp i januar.  

 

• Samarbeidsavtale Verdal idrettsråd og Verdal kommune. 
- Revidert utkast til ny avtale for 2024 – 2028 oppsatt av idrettsrådet og justert i møte med 

Ordfører, Kommunediretør og Kultur framlagt og gjennomgått. 
Vedtak:  
Styre slutter seg til utkastet. 
Oversendes Ordfører, Kommunediretør og Kultur for endelig godkjenning og underskriving. 

 

• Stiklestad IL/Verdal Friidrettsklubb, anlegg ved ny Stiklestad skole 
- Møte mellom Idrettsrådet, Stiklestad IL og Verdal Friidrettsklubb avviklet 9.11.23. 

Status/evalueringsmøte for 11 er fotballbane/friidrettsanlegg ved ny Stiklestad skole. 
Konklusjon er at Stiklestad IL jobber videre mot kommunen med fotballbaneprosjektet og 
Verdal Friidrettsklubb avventer juridisk tilbakemelding fra NIF om erstatningsanlegg. 

- Idrettsrådet sendt 6.11.23 på vegne av Norges Friidrettsforbund, Friidrettskretsen og Verdal 
Friidrettsklubb henvendelse med vedlegg til Trøndelag idrettskrets for vurdering hos NIFs 
juridiske avdeling av saken. 
Vedtak:  
Styre avventer svar fra NIFs juridiske avdeling 

 

• Garderobe/klubbhus Sentralidrettsanlegget. 
- Kommunediretøren bes fortsette den igangsatte prosessen med nytt 

garderobeanlegg/klubbhus på sentralidrettsanlegget i samarbeid med Verdal IL og ber 
kommunedirektøren legge fram den ferdige avtalen til endelig behandling og bevilgning.  

- Nytt møte i arbeidsgruppa avvikles 7.12.23, idrettsrådet invitert og deltar 
Vedtak:  
Styre avventer framlagt sak. 
 

• Idrettsrådet avgir høringssvar på følgende høringer. 
Trøndelag Idrettskrets. 

- Trøndelag idrettskrets sin årlige oppdatering av "anlegg av regional betydning i et 
aktivitetsfellesskap" med høringsfrist 15. desember. 



- Viser til vedtak i styremøte 6.11.23, høringsutalelse avgis felles gjennom Idrettsoneråd 
Innherred. 
Vedtak:  
Avgir felles høringsutalelse gjennom Idrettsoneråd Innherred. 

 

Røra Hallan AS. 
- Støtte til ishallen på Røra. 
- Viser til vedtak i styremøte 6.11.23, støtte til ishall på Røra avgis felles gjennom 

Idrettsoneråd Innherred. 
Vedtak:  
Avgir felles høringsutalelse gjennom Idrettsoneråd Innherred. 

 

Sak 22  23/24 Orienteringer. 
Fra kommunen v/Frode 

- Jobber med revidering av driftsavtale med Verdal Vekstorg og Verdal Videregående og 
sammarbeidsavtalen med idrettsrådet 

- Møter med klubber om fornying og nye spillemiddelsøknader, møter med Verdal O-Klubb 
angående NM i orientering 2024 og Stiklestad IL angående NM i skiskyting 2025 

- Forslag til prioritering av spillemidler for 2024 framlegges for idrettsrådet når oppsettet er 
utarbeid og før politisk behandling. 

 

Paul: 
- Møte med leder i Utvalg for mennesker og livskvalitet 16.11.23 
- Tilstede på Formannskapets møte 23.11.23, budsjettbehandling 
- Møte med ordfører og Kommunediretør om revidering av sammarbeidsavtalen 30.11.23 
- Samarbeidsmøte med kulturkontoret med blant annet revidering av sammarbeidsavtalen 

5.12.23 
 

Sunniva: 
- Ingen møter avviklet i Verdal Tråkkemaskiner AS siden siste Styremøte  
 

Ann Sissel:  
- Møte i Kjentmannsmerke/Ti på Topp komiteen 29.11.23 

 

Ti på topp: 
- Premieutdeling gjennomført 19.11.23 på Rådhusplassen. Ordfører Knut Snorre Sandnes 

tilstede og delte ut premier.  
- 1393 deltakere med 16145 registrerte turer og 673 stk klarte kravet til premiering. 
- Toppene for 2024 er klare likeså toppsponsorene og grunneieravtalene. 
 

Kjentmannsmerkene: 
- Feiring av følger nr 2100 Inge Gustavson på Faceboksia til Kjentmannsmerkene på 

Kultursentret 29.11.23, Ann Sissel og Paul deltok. 
- Idrettsrådet får disponere to stk ungdom som er på sommerjobb i kommunen i to uker til 

rydding og forskjellig vedlikehold til Kjentmannsmerkene. Komiteen stiller med arbeidsleder.  
Vedtak: Styre tar sak 22 til orientering 
 

 
 
 
 

 
 
 



Sak 23  23/24 Trøndelag idrettskrets/Idrettslagene  

• Idrettsoneråd Innherred. 
Idrettsområdet invitert til møte i Innherred regionråd (ordførerne) 20.11.23, diskuterte 
innherredsidretten osv. Paul deltok. 

-  Innherredsidretten tall /fakta - Hvordan arbeides det og hva idretten er opptatt av – Idretten 
 som en medspiller til å skape «attraktive Innherred» - Erfaringer så langt, dialog og 
 samarbeid - Idrettspolitisk erklæring, hvordan ta det videre på Innherred – 
 Idrettskonsulenten vs. Frivilligheten - Rekruttering til frivilligheten – Interkommunal 
 anleggsutvikling på Innherred 
 

• Trøndelag idrettskrets. 
Kvartalsvis møte Idrettskrets/idrettsråd på Teams 27. 11.23, med følgende agenda. Paul 
deltok. 

- Fylkesdirektørens forslag til bortfall/reduksjon økonomisk støtte av idrettsfag i vgs. - Innspill 
statsbudsjettet 2024 - Idrettskretstinget 26. og 27. april 2024 - Ny politisk ledelse i flere 
kommuner, tanker om oppfølging - Ungdomsutvalg Trøndelag idrettskrets - Idrettsgalla 2024, 
5. januar «Kvelden før kvelden» 6. januar planer for dagen-kvelden 

 

• Idrettsoneråd Innherred. 
Arbeidsmøte på Idrettens hus, Steinkjer 27.11.23 med følgende agenda. Paul deltok. 

- Oppsummering kvartalsvis IR-møte – Rundt borde: idrettskretsen, strømmeutvalg, lederkurs 
for ungdom, nettverksforum for unge idrettsledere og fra idrettsrådene – Oppfølging ishall på 
Røra – Status etter møte med Regionråd/AU – Idrettsgalla 2024.  

 

Verdal Turnforening 100 år. 
- Idrettsrådet invitert til foreningens 100 årsjubileum 25.11.23 i Ørahallen der det var store 

turnaktiviteter og markering av 100 årsjubileum. 
- Leder stilte med gave til jubilanten på kr 1000, blomster og idrettsrådets bordvimpel 

Vedtak: Styret tar sak 23 til orientering.   
 

Kl 19.00 – 20.00 
- Leder åpnet og ønsket leder for Utvalg mennesker og livskvalitet og Kommunediretøren 

velkommen til styremøtet.  
- Evaluering av sammarbeidsavtalen: God avtale som er under revidering for 4 nye år 
- Idrettsrådet: Godt samarbeid i året som har godt med Adm og politiske partier 
- Kommunen: Fungert godt samarbeidet med idrettsrådet. 
- Idrettspolitisk erklæring for Trøndelag ble diskutert uten å komme fram til noe tiltak. 
- Friidrett/fotballbane ved nye Stiklestad skole ble diskutert der idrettsrådet redegjorde for sin 

innstilling rundt dette. 
- Mulig samarbeidssak mellom idrettsrådet og kommunen om verdioppsett for idretten i Verdal  

ble diskutert. 
- Ellers gode diskusjoner om forskjellig i idretten. 

Leder takket for møte og ser fram til godt samarbeid med Adm og politikerne i året som 
kommer 

 

Neste Styremøte mandag 5 februar – 18.00 – 20.30 på Tindved 
- Budsjett 2024 
- Årsmøte 2024 
 

 
Paul Elvebø      Andrea Rønning 
Leder       Nestleder 


